
PROTOKOLL vid sammanträde i 
Djurgårdens IF:s överstyrelse 22/3 
1954 på Stadion.

NÄRVARANDE: Dunér, Rinman, Norén, 
Eckerbrant, Karlsson, 
Liliequist.

FÖRHINDRAD NÄRVARA: Nordlund.

§ 1.
Sammanträdet öppnades av ordföranden Åke Dunér, som häl
sade ledamöterna välkomna till det nya arbetsåret och 
konstaterade att kretsen gått igenom årsmötet utan att 
någon förändring i styrelsens sammansättning skett. Ord
föranden riktade sig härefter särskilt till klubbmästa
ren och intendenten Ingvar Norén och tackade för det 
utomordentliga arbete, som denne lagt ned på arrangeman
gen kring årsfesten och som resulterade i ett mycket 
uppskattat underhållningsprogram. Även sekreteraren om
nämndes för sin årsberättelse.

§ 2.
Som arvoden till föreningens tre revisorer fastställdes 
ett belopp på kr. 300:- för 1953-54 att fördelas efter 
revisorernas eget gottfinnande. För det nya arbetsåret 
beslöts samma belopp och samma fördelningsgrund.

§ 3.
Till bestridande av kostnader i förening med skattmäs
tarbefattningen beslöts att samma belopp som närmast 
föregående år, 1953-54, skulle utgå. Samma beslöts i frå
ga om kostnaderna för sekreterarskapet. I anslutning här
till bad sekreteraren att till protokollet skulle fogas 
uppgift om att han avsåg att disponera det beslutade be
loppet som studiebidrag åt två finska ungdomar.
I fråga om ev. gratifikationer till styrelseledamöter 
anmälde ordföranden, att denna fråga skulle tas upp i an
nat sammanhang.

§ 4.
Beslöts att i måltidsersättning skulle vid varje samman
träde utgå ett belopp på kr. till varje närvarande 
ledamot av överstyrelsen.

§ 5.
Meddelade ordföranden att vid sammanträde den 17/3 med 
Kgl. Stadionstyrelsen (Tage Ericson, H. Hallgren, B. Lind
man och adv. Ahrnborg) hade Djurgårdens IF (Å. Dunér, 
B. Sandberg) erbjudit Stadion att som ersättning för det 
krav, som Stadion uppställt, spela en annars till Råsunda 
planerad match i "Tvilling-cupen" på Stadion. Erbjudandet 
hade preliminärt accepterats av Stadion.

§ 6.
I fråga om skidbacken i Hammarby meddelade ordföranden, 
att han jämte sekreteraren vid sammanträden den l7:e och 
19:e mars med Stockholms Idrottsstyrelse dryftat olika 
frågor i samband med det nya arrendekontraktet, bl.a. 
gällande en tolkning av avspärrnings- och inhägnadsdetal
jer. Samtidigt hade fastslagits, att vid uthyrning av 
backen äger Djurgården utta 17 procent på bruttot, sedan 
nöjesskatt betalts.



§ 7.
Föredrogs skrivelse från Stockholms Idrottsstyrelse med 
meddelande att kr. 5.000:- utanordnats till Djurgårdens IF 
för bestridande av olika arbetsuppgifter i skidbacken. 
Skattmästaren meddelade, att beloppet redan anlänt i form 
av 1 st. check.
Beslöts att arbetet närmast skulle sättas in på en ur
schaktning och en torvläggning av underbacken. Kontakt 
skulle tas med Höglund i Supporterklubben av Rinman. Då 
backområdet skall vara uppsnyggat till senast den 1 maj, 
uppdrogs åt Norén att meddela back- och stugfogdarna härom.

§ 8.
Frågan om den ekonomiska utredningskommitténs arbete dis
kuterades . I väntan på besked från kommitténs ordförande 
Grunander beslöts bordlägga frågan.

§ 9.
Beslöts sända Hugo Johanson tackbrev för hans donation 
av en svensk fana i samband med årsmötet den 12/3.

§ 10.
Det planerade sammanträdet med fotbolls- och bandysek
tionerna skall i väntan på resultatet av fotbollssektionens 
sonderingar för att finna lämpliga kandidater för bandy
styret ställas ytterligare på framtiden.

§ 11.
Diskuterades en omläggning av sättet att få in medlemsav
gifterna. Eckerbrant rekommenderade en centraliserad in
tagning av avgifterna och rekommenderades i sin tur av 
sekreteraren att sköta en sådan uppgift. Ordföranden an
såg att någon form av popularisering av betalningen av 
medlemsavgifterna, t.ex. med lottdragning på medlemskorten, 
vilka till form och utseende borde omredigeras, borde ske. 
Beslöts att bordlägga frågan till kommande sammanträde med 
uppdrag åt styrelseledamöterna, i första hand dock Ecker
brant, att framlägga förslag,

§ 12,
Anmälde sekreteraren, att alltjämt utestod viss annonsfor
dran på "Djurgårdaren", jubileumsnumret. Ordföranden an
såg detta ej motivera att redovisning ännu ej färdigställts. 
Beslöts att redovisning skall färdigställas till nästa sam
manträde .

§ 13.
Utsågs Eckerbrant att representera vid årsmöte den 23/3 i 
Stockholms Idrottsförbund.

§ 14.
I Nordlunds frånvaro beslöts uppskjuta diskussion om is
hockeylagets resa till Krefeld och Paris.

§ 15.
Beslöts att de djurgårdare, som deltog i Sveriges VM-lag 
i Schweiz 1953 där verksamt bidrog till segern om 
världsmästerskapet, skulle tillerkännas föreningens för
tjänstdiplom,

§ 16.
Beslöts att utse kontaktmän för samarbetet med sektions
styrelserna.
Valdes följande: bandy - Eckerbrant; bordtennis - dito; 

bowling - Liliequist; boxning - Karlsson; 
brottning - dito; curling - Dunér; fot
boll - Dunér/Liliequist; fri idrott -



Liliequist; ishockey - Nordlund; handboll - dito; 
orientering - Norén; skidor - Norén/Rinman;
damer: Rinman.

§ 17.
Uppdrogs åt intendenten att anskaffa fodral till Djur
gårdens fanpark. Beslöts att denna skall vara förlagd 
till klubblokalen i Stadion och att ett lämpligt skåp 
skulle anskaffas. Begärd höjning av arvodet åt fanvakten 
Karlstrand godkändes så till vida att ett belopp på kr. 
25:- skulle erbjudas honom i ett för allt vid varje 
fanvaktstillfälle. Nyckel till Stadion skulle dessutom 
tillerkännas honom.

§ 18.
Bordtennissektionens anhållan om ett extra materiel- 
anslag med kr. 150:- för delbetalning av 1 st. spelbord, 
för vars inköpande sektionen av RF såsom tipsmedelsbi
drag erhållit kr. 300:-, bifölls.

§ 19.
Diskuterades ett sammanträffande med Skansenstyrelsen 
för dels uppgörande av nytt kontrakt för Skansenloppet på 
skidor dels justering av årets redovisning från S. Be
slöts uppdra åt Rinman/Norén ta kontakt med skidsek
tionens styrelse för gemensam aktion.

§ 20.
Rekommenderade Eckerbrant införande av sakregister för 
styrelseprotokollen. Då det ansågs föreligga arbetsupp
gifter av större och mera brådskande betydelse, beslöts 
att rekommendationen skulle till ingen åtgärd föranleda.

§ 21.
Diskuterades frågan om en ny kassör i fotbollssektionen 
i och med att den nuvarande Arne Malmgren bestämt avsagt 
sig återval.

§ 22. 
Avslutades sammanträdet.


